
Generalforsamling i Motionsklubben Amager 
Fredag den 18. juni 2021 kl. 19.00 i teatersalen på Tårnbyskole, 

Sneserevej  

Antal deltagere: 24 

Dagsorden ifølge vedtægterne:  

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning 
3. Kassererens fremlæggelse af regnskabet til godkendelse 

4. Behandling af indkomne forslag 
5. Fastsættelse af kontingent samt deltagergebyr for særlige 

aktiviteter 

6. Valg af bestyrelse 

a. Formand Grethe Kristensen på valg ulige år – modtager genvalg 

b. Næstformand Annelise Larsen på valg lige år – modtager genvalg 

c. Sekretær Charlotte Knudsen på valg ulige år – modtager genvalg  

d. Kasserer Vibeke Overgaard på valg lige år – modtager genvalg 

e. Bestyrelsesmedlem Per Petersen på valg lige år – ønsker ikke 

genvalg 

f. Bestyrelsesmedlem Bente Overholdt på valg lige år – ønsker 

genvalg 

7. Valg af revisor på valg hvert år – modtager genvalg. 
8. Valg af revisorsuppleant på valg hvert år – modtager genvalg  

9. Eventuelt  

 

Ad punkt 1 

Bestyrelsen foreslår Per Petersen, der vælges med applaus. 
Per takker for valget og konstaterer, at der er indkaldt til GF i tide. Der er 

24 stemmeberettigede deltagere. 

Ad punkt 2 

Per læser bestyrelsens beretning for 2019 op. Stort bifald. 

Grethe læser bestyrelsen beretning for 2020 op. Stort bifald. 

Ad punkt 3 

Vibeke fremlægger regnskabet for 2019.    



Der er ingen spørgsmål eller kommentarer til regnskabet, som godkendes 

med stort bifald. 

Vibeke fremlægger derefter regnskabet for 2020. 

Der er ingen spørgsmål eller kommentarer, så regnskabet godkendes med 

bifald. 

 

Ad punkt 4 

Bestyrelsen har ikke modtaget nogen forslag medlemmerne. 

Bestyrelsen forslår, at det årlige kontingent skal forhøjes med 25 kr. fra 

1. januar 2022 fordi vi på et eller andet tidspunkt skal have et nyt 

klubhus. Med stigningen vil kontingentet være kr. 200,- for alle 
medlemmer, der ikke er pensionister.  

Vi vil gerne have store, rummelige lokaler og gerne tæt på havnen, så der 
skal likvider til. Vi tjener ikke penge på kontingenterne, vi tjener kun 

penge når vi afholder arrangementer, og dem har der ikke været mange 
af de seneste næsten 2 år. 

Nuværende medlemmer, der er pensionister, skal ikke stige i kontingent. 
Nye pensionister over 67 år skal betale kr. 175,- 

Forslaget blev vedtaget med 24 stemmer. 

Ad punkt 5 

Se punkt 4. 

Ad punkt 6 
Grethe modtager genvalg. Grethe genvælges 

Annelise modtager genvalg. Annelise genvælges 
Charlotte modtager genvalg. Charlotte genvælges 

Vibeke modtager genvalg. Vibeke genvælges 
Per P. modtager ikke genvalg.  

Bente modtager genvalg. Bente genvælges 
Per B. vælges som nyt medlem 

Hannibal Hass vælges som nyt medlem 

 
Bestyrelsen genvælges med applaus. 

 
Er der nogen, der ønsker at indtræde som suppleant? Det er ikke et krav i 

henhold til vores vedtægter. Ingen melder sig. Bestyrelsen ønsker dog at 

indstille Per P. som suppleant. Per P. vælges med applaus. 

Ad punkt 7 

Susanne modtager genvalg. Susanne genvælges med applaus. 

Ad punkt 8 

Christian Moresco modtager genvalgt. Christian genvælges med applaus. 



Ad punkt 9 

 

Lars: Kommentar til Hannibal: hvor er det godt at du vil gå ind i 

bestyrelsen, men kom gerne ned i klubben, så du kan snakke med resten 
af medlemmerne, så vi kan høre, hvad I går og laver.  

Lars mener, at hjemmesiden skal bruges noget mere, da mange ikke er 
på Facebook. 

Hannibal: Det er noteret! 
Per: Vi bruger meget Facebook og hjemmeside, og vi ved godt, at vi 

dermed udelukker medlemmer. Vi hænger også opslag op i klubhuset. 

Lisbeth: Har vi adgang til at lægge op på hjemmesiden?  
Charlotte: Nej, men send oplæg til mig, så lægger jeg gerne ud. 

 
Dan: Vi skal gøre noget reklame for cykelfællesskabet for 50+, som 

foregår fra Sundby idrætspark. 
Lars: Det initiativ er nok gået lidt glemmebogen. 

Grethe: Det er ærgerligt, at der ikke er mødt nogen af dem op i dag, så 

de kunne gøre lidt reklame for de ture. 

Lars: Jeg vil gerne sige tak til alle de mennesker, der var med på 

sommergåturen. Jeg fortsætter gerne med at planlægge. 

Grethe: Det er jo lidt specielt at komme ind i svømmehallen. Der er ikke 

længere personale til stede i vores time. Vi har et kort til at komme ind i 
svømmehallen, så folk skal komme i tidsrummet 15.45 til 16.15, så der er 

en, der kan lukke folk ind. Der skal ikke længere sidde bassinvagt, så den 
vagt skal i stedet lukke vores medlemmer ind og tjekke coronapas. 

Der laves lister, som folk kan melde sige på.  

Grethe undersøger om saunaen kan blive tændt til efterårssæsonen. 

Da der ikke er yderligere kommentarer eller spørgsmål, takker dirigenten 

for god ro og orden og afslutter dermed generalforsamlingen. 

 


